

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Pro Collegio Canoniorum S. Petri. S. R. Magdalenae, & Leonorae Austriae,
sororibus, Spiram. Epist. XVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-198567](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-198567)

suis moribus, & suâ virtute carissime, cognovi ea,
 quæ vehementer optabam: dilige te, & coli à bonis,
 honestisquæ civibus; operâ, opequæ tuâ multos
 adjuvari; augeri quotidie opinionem probitatis,
 & doctrinæ tuæ. Quô tibi nomine plurimum gra-
 tulator: quæquæ; tam præclaræ industriæ, tam propen-
 sæ ad communem salutem voluntati, præmia de-
 bentur, ea non dubito quin tibi nunc quidem ho-
 mines, olim verò Deus Opt. Max. uberrima persol-
 yat. Vale, & uxori, filioquæ, quorum in salute sita
 mea solus est, humanitatem, & diligentiam, si non-
 dum convaluerunt, eandem præsta: à me verò, (C)
 quæcunque ad commodum, laudemquæ tuam per-
 tinere intelligam, omitti posse nolim existimes: si
 quid ignorabo, admonitus à te vincam officiis meis
 opinionem tuam. Romæ, prid. Kal. Octobr. M.
 D.LXIX.

PRO COLLEGIO CANONICORUM
 S. PETRI.

S. R. Magdalenæ, & Leonoræ Austriæ,
 sororibus, Spiram.

EPIST. XVII.

*Canonicorum Collegii nomine gratias agit duabus so-
 voribus Austriacis, de veste aurea dono missâ, cujus memo-
 riam inter ornamenta templi diu duraturam, in suis verò
 animis nunquam extinctum iri pollicetur.*

*Form. Optandi bene. Interim precibus omni-
 bus, (A)*

Bene